

# SAFETY MEASURES TAKEN AT THE ARBITRATION FACILITIES

# الإجراءات المتبعة ضمن مرافق التحكيم



**TEMPERATURE CHECK**  
فحص درجة الحرارة



**EHTERAZ CHECK**  
إبراز تطبيق احتراز



**WEAR A FACE MASK**  
ارتداء الكمام



**KEEP SAFE DISTANCE**  
الحفاظ على مسافة آمنة



**VISIBLE VISITOR ID**  
إبراز بطاقة الزيارة



**14**  
**MAX CAPACITY**  
العدد الأقصى

- Arbitrations are permitted to take place at QICDRC premises providing that the total number of participants does not exceed 14 and social distancing can be maintained.
  - In order to access the building, your health status on Ehteraz must be green.
  - In order to access the building, your temperature will be taken by a member of security.
  - The wearing of face masks and maintaining social distancing (a minimum of 2 meters) is mandatory whilst on QICDRC premises.
  - Catering services, whether from the QICDRC or a third party, are not permitted.
  - You may bring your own food which should be kept in the designated meeting room. Rooms should be kept clean at all times.
  - Please ensure to wash your hands regularly and make use of the available hand sanitiser which is situated by the lifts on the 11th floor.
- يتم السماح لعدد لا يزيد عن ١٤ شخص ممثلين لكلا الطرفين لحضور جلسة التحكيم مع الحفاظ على المسافة الآمنة لكل شخص.
  - يتوجب على الحاضرين إبراز تطبيق إحتراز لموظف الامن.
  - سيتم فحص حرارة الشخص عند دخوله مرافق المحكمة من قبل موظف الامن.
  - الحرص على لبس الكمامات أثناء التواجد في مرفق التحكيم وترك مسافة مناسبة من الآخرين.
  - لن يكون هناك خدمات تقديم الطعام والمشروبات سواء من قبل المحكمة أو من أي طرف خارجي.
  - يتم السماح للأشخاص بإحضار الطعام الخاص بهم مع الالتزام بمراعاة النظافة العامة.
  - الحرص على غسل اليدين بشكل دائم واستخدام المعقّمات المتوفرة في الطابق ال ١١.